
REDEGJØRELSE AV SAKSGANG KVELDE 
KUNSTGRESSBANEN

Behandling av Strategidokumentet i Formannskapet 05.02.2020 sak nr. 009/20 og 
Kommunestyret 12.02.2020 sak nr. 007/20.

Vedtak i begge møtene:
Det gjennomføres en anskaffelse av utbedring/rehabilitering av kunstgressbane i Kveld slik 

rådmannen skisserer i saksfremlegget. Rådmannen kommer tilbake med forslag om bevilgning 
så snart det er klarlagt hva dette koster. 

Skissert i saksfremlegget: Rådmannen foreslår nå at kommunen gjennomfører en anskaffelse av utbedring/rehabilitering av 
banelegemet, igjennom en totalentreprise, inkludert nødvendig prosjektering. Når arbeidet er utført og sluttoppgjør er 
gjennomført overlates oppdraget til Kvelde IL ved en overleveringsavtale hvor Kvelde IL overtar hele ansvaret for anlegget og 
hvor Entreprenøren viderefører da sin garanti ovenfor Kvelde IL. Dette blir da å anse som en investering som er 
fradragsberettiget, og hvor det kan gis mva.-refusjon. Kvelde IL søker selv om midler til legging av nytt toppdekke 
(kunstgresset) og gjennomfører det i egen regi.



Behandling av bevilgning til Kvelde kunstgressbane i Formannskapet 10.06.2020 sak 
nr. 060/20, Hovedutvalget for eiendom og teknisk drift 03.06.2020 sak nr.032/20 og 

Kommunestyret 17.06.2020 sak nr. 072/20.

Vedtak i alle møtene: 

1. Utbedring av Kvelde kunstgressbane godkjennes med økonomisk ansvarsfordeling mellom Larvik kommune og Kvelde IL. 

2. Larvik kommune er ansvarlig for prosjektering og utførelse av banelegemet, samt fjerning av eksisterende røropplegg for vannbåren 
banevarme fra Kveldehallen til banen. 

3. Det bevilges kr 7 988 750 til dekning av kommunens del av prosjektet. Bevilgningen finansieres med kr 6 391 000 fra disposisjonsfond og kr 
1 597 750 fra refundert MVA.

4. Kvelde IL er økonomisk ansvarlig for fjerning og destruering av eksisterende gressmatte og anskaffelse av ny kunstgressmatte, samt 
eventuelle andre tillegg de ønsker utbedret i forbindelse med utbedringen av banelegemet og kunstgressmatten.

5. Ved ferdigstillelse skal Kvelde IL ved en overleveringsavtale overta hele ansvaret for anlegget og entreprenøren viderefører sin garanti 
ovenfor Kveld IL.



Konklusjon av vedtakene videreformidlet til Kvelde IL, utarbeide med bistand fra 
kommuneadvokaten Mona Bartnes Fardal: 

Det har, slik vi ser det, hele tiden vært en forutsetning at vi håndterer banelegemet 
og dere toppdekket. Vi har dermed ikke anledning til å imøtekomme deres ønsker 
om at vi gjennomfører hele prosjektet. Siden banelegemet og toppdekket har en 
nær sammenheng og toppdekket bør legges så snart banelegemet er ferdig 
etablert.

Kvelde IL har valgt leverandør for toppdekket og det er avtalt tett samarbeid i 
sluttfasen av Kommunens leveranse og i testfasen som sjekker overflate og 
vanninntrengning i grunn.



Status 09.03.2021:

• Oppstart utsatt på grunn av tele i grunnen. Håper på oppstart mars/april. 

• Avholdt info. møte med Kvelde IL 16.februar 2021 for å imøtekomme ønsker om 
mer informasjon om brønnboringene rundt banen og om kommunens prosjekt 
for nytt banelegeme. 

• Det installeres bergvarmepumpe på Kveldehallen for å redusere energiforbruk til 
oppvarming og varmt tappevann på ca. 540 000 kWh til ca. 328 000 kWh. 
Arbeidene med dette anlegget er nå ferdig og det planlegges igangkjøring i løpet 
av mars. Brønnene på kortsiden av idrettsbane påvirker ikke planer om fremtidig 
utbygging.

• Holder dialog med Kvelde IL og rektor på Kvelde skole.
• Kvelde skole får benytte banen nå når bakken er frosset. 


